

**【東南亞碩士學位學程】108 學年度第 2 學期課表 Master's Degree Program on Southeast Asian Studies [109.2.27]**

時段	一	二	三	四	五
1 0810-0900	泰語(二) S301				
2 0910-1000	C.[4 學分]				
3 1010-1100	越南語(二)	[1]東南亞文化與文明 e		[1]東南亞社會發展與變遷 e	
4 1110-1200	C.[4 學分] S102	Z206		Z406	印尼語(二) E207 C.[4 學分]
5 1210-1300	午休				
6 1310-1400	[國事]比較政府 [焦源鳴老師合開] Q307	泰語(二) C.[4 學分] Q307	[1]台商企業與東南亞專題 c Z507	[2]東南亞行銷與市場研究 Z406	[2]東南亞政府專題 e [焦源鳴老師合開] Z406
7 1410-1500					
8 1510-1600				越南語(二) Q401 C.[4 學分]	
9 1610-1700		印尼語(二) C.[4 學分] S301			
10 1710-1800					

謝仁和老師、廖俊芳老師[12周]、顧長永老師[6周]：粉紅色 何啟良老師 Khai Leong Ho：藍色

阮清廉老師 Nguyen Thanh Liem：綠色

顧長永老師 Samuel C. Y. Ku：金色

※必修 Compulsory=c. / 選修 Elective=e. / [Dep.] = course of the Dep. of Southeast Asian Studies / [1][2] for the first and second grade

※課程「東南亞語言(一)」須至東南亞學系開設的初級會話課程修習

For the compulsory course "Southeast Asian Language 1", students should choose one SEA language (Vietnamese, Indonesian, Thai) from "Dep. of Southeast Asian Studies".

※礙於各種排課考量，碩一學生如欲選擇越南語組，需改到一年級下學期修習(越南語課程與星期四必修「社會科學研究方法」衝突。)

Due to the complexity of the course arranging, if the students of first grade want to choose the Vietnamese group, he or she needs to select Vietnamese Language course in the 2nd semester (the Vietnamese course conflicts with the compulsory course "Social Science Research Methods" on Thursday).

林文斌老師 Wen Pin Lin/曹淑琳老師：黑字

陳正娟老師 Anthika Manowong (泰語)Thai：紫色